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UITNODIGING VOOR DE ALGEMENE LEDENVERGADERING 

 

Wanneer: 14 februari 2017  

Aanvang:  20.00 uur  

Plaats:      Clubhuis Speeltuinvereniging 

Disneyland, Lentestraat hoek Winterstraat 

te Driemond 

 

Agenda: 

1. Opening 

2. Ingekomen stukken 

3. Notulen ALV van 16 februari 2016 

4. Jaarverslag 2016 

5. Bestuursverkiezing 

6. Tuinverhuur 2016 

7. Beheer vrijgekomen tuinen 

8. Tuincontroles 2016 

9. Klusdagen 

10. Toelichting ‘Wat is een Nutstuin en hoe 

gaan wij daar als vereniging mee om” 

PAUZE (lezen financieel verslag) 

11. Verslag Kascontrolecommissie 

12. Benoeming kascontrolecommissie 

13. Financieel jaarverslag 2016 

14. Begroting 2017 

15. En de winnaar is …. 

16. Rondvraag 

17. Sluiting 

 

 

 

 

 

 

Notulen ALV d.d. 16 februari 2016  

Aanwezig: 24 leden 

Voorzitter: Alex van Schaik 

Verslag: An Swaan 

 

01. Opening 

De voorzitter heet iedereen hartelijk welkom. 

Vervolgens wordt een minuut stilte in acht 

genomen in verband met het overlijden – in 

april – van de heer Bart v.d. Velde. Hij was 

jarenlang bestuurslid en na zijn vertrek uit het 

bestuur ook erelid van de vereniging. 

 

02. Ingekomen stukken 

Er zijn afmeldingen van de volgende leden: 

Mevr. Bezoet de Bie en de heren Autar, van 

Brandwijk, Eijking, Keijzer en Verbrugge. 

 

03. Notulen ALV 17 februari 2015 

Punt 14: Rondvraag. 

Zij is ongeneeslijk zeik, moet zijn ziek. 

Het verslag wordt goedgekeurd. 

 

04. Jaarverslag 2015 

Voorzitter licht het jaarverslag toe. 

- T.a.v. de beschoeiing: Tijdens ons laatste 

contact met de Gemeente is gebleken dat de 

inventarisatie van de te vervangen 

beschoeiingen in Zuidoost nog moet beginnen. 

Wel heeft de TVD prioriteit in deze procedure. 

De vervanging van de beschoeiing aan de 

Kippenbuurtkant zal dus nog wel even op zich 
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laten wachten. Het bestuur blijft de vinger aan 

de pols houden. 

- Het conflict met een van onze tuinders is – na 

overleg tijdens een extra ledenvergadering – 

opgelost. De betrokken tuinder kan met twee 

tuinen (voorheen vier) verder tuinieren.   

 

05. Voorstellen verplicht stellen compostbak 

Voorzitter licht het voorstel toe: Omdat veel 

tuinders al hun tuinafval met aanhangende 

grond in de containers plaatsen gaat veel grond 

verloren waardoor tuinen steeds lager komen te 

liggen met als gevolg wateroverlast. Na enige 

discussie wordt besloten dat composteren in 

een compostbak niet alleen voor nieuwe leden 

maar per huurder verplicht wordt gesteld. 

Mini- en maximale afmetingen zullen in de 

bouwvoorschriften worden opgenomen. 

Er zal een lijstje in het Praathuis worden 

opgehangen met resten die NIET geschikt zijn 

voor compostering. 

In het kader van de wateroverlast vult J. Meijer 

nog aan dat deze ook kan ontstaan als tuinen 

niet worden gespit en de grond te veel wordt 

aangetrapt. Hij adviseert op planken te lopen 

en daardoor de grond luchtig te houden. J. 

Dorgelo merkt op dat vooral veel niet gespitte 

tuinen wateroverlast vertonen en stelt voor het 

spitten vòòr de winter verplicht te stellen. Dit 

stuit op hevig verzet. Dorgelo is niet overtuigd. 

 

06. Bestuursverkiezing 

De heer J. Meijer en mevr. A. Swaan worden 

beiden herkozen. 

De heer Vermeulen merkt hierbij op dat – 

wanneer het om personen gaat – schriftelijk 

gestemd dient te worden. Na raadpleging van 

de statuten blijkt echter dat dit nergens 

vermeld wordt. 

 

07. Tuinverhuur 2015 

Alle tuinen waren gedurende het tuinseizoen 

2015 verhuurd. Momenteel zijn er weer enkele 

te huur. 

 

 

08. Tuincontroles 2015 

De tuincontroles zullen in de huidige vorm 

worden voortgezet. De heer de Waal merkt op 

dat de data van de voor 2016 aangekondigde 

tuincontroles wel erg dicht op elkaar liggen. 

Het bestuur zal hier nog naar kijken. De 

definitieve data zullen in het Praathuis worden 

opgehangen. 

 

09. Klusdagen 

De klusdagen bleken ook dit jaar een succes te 

zijn. In amper twee uur tijd wordt steeds 

belangrijk werk gedaan en het is enorm 

gezellig, niet in het minst door de 

aanwezigheid van Willems kakelverse taart. 

Willem kondigt aan deze inmiddels traditie te 

zullen voortzetten. 

 

10A. 40-jarig jubileum TVD 

De voorzitter deelt mee dat het op 20 

september 2016 precies 40 jaar geleden is dat 

de vereniging werd opgericht. Op 17 

september a.s. zal dit heuglijke feit gevierd 

worden. Hij verzoekt de aanwezigen na de 

pauze met ideeën te komen om hiervan een 

leuke dag te maken.  

 

10B. Invulling 40-jarig jubileum TVD 

De volgende suggesties worden gedaan: 

- Barbecue 

- Je tuin of favoriete groente schilderen 

- De tuinen presenteren aan belangstellenden 

en daartoe een oproep zetten in de Dorpskrant 

- Een specialist uitnodigen voor een presentatie 

of workshop biologisch tuinieren of 

composteren 

- Garantzaden uit nodigen voor voorlichting 

aan de tuinders  

- Een boom planten 

Het bestuur zal zich over deze voorstellen 

buigen en met een voorstel komen. 

 

Er wordt een commissie in het leven geroepen 

van leden die voor de organisatie zullen  zorg 

dragen. 

Deze commissie bestaat uit : 

Mick Bolton, Willem Duijs, Margreet 

Elderkamp, Kim v. Polen, Hennie v. Schaik en 

Natascha. 
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11. Verslag Kascontrolecommissie 

De kascontrolecommissie, bestaande uit Mevr. 

A. Jagersma en Mevr. J. de Vreese heeft de 

penningmeester P. Eijking voor het jaar 2015 

decharge verleend. Om een goed overzicht te 

houden op de ingehouden en teruggestorte 

borgen wordt geadviseerd hiervoor een apart 

kasboek te voeren.  

 

Willem Duijs deelt mee dat hij vernomen heeft 

dat er leden zijn die nog geen rekening voor 

tuinjaar 2016 hebben ontvangen. Het bestuur 

zal dit verifiëren. 

 

12. Benoeming kascontrolecommissie 

De kascontrolecommissie voor 2016 zal 

bestaan uit  

1. Mevr. J. de Vreese 

2. Mevr. K. van Polen 

Reserve blijft de heer B. Bruines 

 

13. Financieel Jaarverslag 

Er zijn geen opmerkingen. 

 

14 Begroting 2016 

Voorzitter deelt mee dat er voor het komende 

jaar een negatief saldo te verwachten is i.v.m. 

het te vieren Jubileum. 

 

15. En de winnaar is …… 

Voor de aanwezige nieuwe leden licht de 

voorzitter nog eens toe waarom de wisseltrofee 

de “Gouden Schoffel” in het leven is geroepen. 

Door de tuincontroles en de daaruit 

voortvloeiende waarschuwingsbrieven en soms 

gesprekken lijkt het alsof er wel erg veel 

rommelaars onder de leden zijn. Door de 

invoering van de wisseltrofee komen de goed 

onderhouden tuinen wat meer onder de 

aandacht die zij verdienen. 

Enige jaren was hij bestuurslid, had hij een 

prachtig onderhouden tuin, maar viel hij buiten 

mededinging. Nu hij zich uit het bestuur heeft 

teruggetrokken was het duidelijk dat Willem 

Duijs de Gouden Schoffel dik heeft verdiend. 

Onder luid applaus wordt deze hem door de 

voorzitter, vergezeld van lovende woorden, 

uitgereikt.  

Overigens, er waren meer tuinen die er in 2015 

zeer verzorgd bij lagen.  

 

16. Rondvraag 

Mevr. K. van Polen heeft vernomen dat er 

mogelijk gif is gebruikt op de door haar 

gehuurde tuin. Het bestuur is hiervan niet op 

de hoogte. Haar wordt aangeraden om contact 

op te nemen met de vorige huurder van deze 

tuin. Mogelijk kan deze duidelijkheid 

verschaffen. 

Mevr. M. Elderkamp merkt nog op dat er 

waarschijnlijk daturazaden op deze tuin 

aanwezig zijn die giftig zijn. 

P. van Vliet meldt dat hij in het kader van het 

jubileum van de Vereniging voorlichting kan 

geven na 40 jaar tuinieren. Hij beschikt over 

een deel van het dossier en foto’s. 

Gerty merkt op dat vraaggesprekken met 

oudgedienden de historie van de vereniging 

mogelijk meer tot leven kunnen brengen. 

W. Duijs meldt dat de website al lange tijd niet 

is bijgewerkt en benadrukt dat de heer T. de 

Waal bereid is deze voor de vereniging bij te 

houden. Voorzitter zegt toe dit aanbod in het 

bestuur te zullen brengen en het besluit 

hierover terug te koppelen naar T. de Waal. 

Mevr. E. van der Linden zegt zich erg aan de 

vuile WC te storen. Voorzitter roept de leden 

op om hem netjes achter te laten en het vooral 

te melden als het water op is zodat de container 

bijgevuld kan worden.  

Mevr. I. Gentenaar informeert of het 

mogelijk is grond op tuin 73 te brengen. De 

heer Meijer zal informeren of hij aan 

betaalbare grond kan komen. 

Voorzitter meldt nog dat er vaak een portie 

mest voor het hek van de Kippenbuurtkant ligt. 

Als daar geen nummerbordje in staat kan 

iedereen er over beschikken. De vraag rijst 

waarom er nooit mest aan de kant van het 

nieuwe deel van het complex wordt gestort. De 

heer Ruts merkt hierbij op dat er vanaf die kant 

kans is op inspoeling in de sloot. 

J. Meijer deelt mee over een aantal houten 

pellets te beschikken die mogelijk zeer  

geschikt zijn om compostbakken van te maken.  

Hij zal proberen er een paar te maken.  
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17. Sluiting 

Voorzitter bedankt de dames van de koffie die 

altijd weer voor ons klaar staan. Jan Meijer 

biedt beiden namens de vereniging een bos  

bloemen aan. Daarna sluit voorzitter de 

vergadering om 22.00 uur. 

-.-.-.-.-.-.-.-.-.-.-.-.-.-.-.-.-.-.-.- 
 

BIJLAGEN 

Agendapunt 4 – Jaarverslag 2016 

• Het bestuur is in 2016 acht keer bijeen 

geweest. De vergaderingen vonden plaats in 

het Praathuis of bij bestuurslid Jan Meijer  

thuis. 

• De website werd verzorgd door Thony de 

Waal. 

• De Tuinpraat is dit jaar twee maal 

uitgekomen (voorjaar en zomer). 

• Ondanks het feit dat regelmatig contact is 

opgenomen met de Gemeente m.b.t. de 

beschoeiing aan de Kippenbuurtkant is er 

vanaf de Gemeente niet meer te melden dan 

dat de betreffende beschoeiing eind 2017 

vervangen zou moeten zijn. 

• Op 17 september werd het 40-jarig jubileum 

van onze vereniging gevierd. Alle leden 

werden met hun partner uitgenodigd voor een 

barbecue. Veel leden maakten van deze 

uitnodiging gebruik. Het was een geanimeerde 

bijeenkomst waarbij iedereen zich tegoed deed 

aan alles wat in ruime hoeveelheden te eten en  

te drinken was. Het was een succes. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-.-.-.-.-.-.-.-.-.-.-.-.-.-.-.-.-.-.-.- 
 

Agendapunt 5 - Bestuursverkiezing 

Reglementair aftredend zijn de leden Alex van 

Schaik, Peter Eijking en Willem Griffioen. 

Allen stellen zich herkiesbaar. 

 

Agendapunt 6 – Tuinverhuur 

Op één tuin na werden, gaande het seizoen, 

alle tuinen verhuurd. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Agendapunt 7 – Tuincontroles 

Er zijn het afgelopen tuinseizoen 3 

aangekondigde tuincontroles geweest. 

Mei: Er werden 2 waarschuwingen verstuurd. 

Bij de naschouw werden beide tuinen in orde 

bevonden. 

Juli: Er werden 11 waarschuwingen verstuurd. 

N.a.v. de naschouw werden 4 gesprekken 

gevoerd. Bij drie tuinders leverden deze de 

gewenste verbetering op, 1 tuinder volhardde 

in eigen ideeën, maar kreeg nog een 

herkansing. 

September: Er werden 7 waarschuwingen 

verzonden. Eén tuinder zegde als gevolg 

hiervan zijn lidmaatschap op. N.a.v. de 

naschouw werden met 3 tuinders gesprekken 

gevoerd. Deze tuinen werden alsnog in orde 

bevonden. 

 

 

DE TUINCONTROLES IN 
2017 ZIJN OP VRIJDAG 19 
MEI, 11 AUGUSTUS EN 29 
SEPTEMBER 
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Ieder jaar ziet het bestuur  bij een aantal  

tuinders hetzelfde beeld terugkomen. Zij 

schoffelen en wieden te weinig en laten 

vervolgens het onkruid in het zaad komen.  Als 

de datum van de tuincontrole nadert komen zij 

– te laat – in actie en hebben dan een hele klus 

om de boel op orde te krijgen. Bij iemand die 

zijn of haar hobby uitoefent zou je toch anders 

verwachten. 

 

Agendapunt 8 - klusdagen 

Er werd dit jaar één klusdag gehouden. Deze 

was zoals we hem langzaamaan gewend zijn: 

een succes, met veel enthousiaste medetuinders 

die in korte tijd veel klussen op het terrein 

aanpakten. Door omstandigheden, en op dat 

moment weinig klussen, werd de tweede 

geplande klusdag afgelast. Het bestuur rekent 

het komende seizoen weer op veel klusanimo. 

 

 

 

W 

AgaGENNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNN 

 

 

Agendapunt 9 – Wat is een Nutstuin en hoe 

gaan wij er als vereniging mee om 

De definitie van Nutstuin is: een tuin waar men 

groenten en/of kruiden voor eigen gebruik 

verbouwt. Onze vereniging is een nutstuinen- 

vereniging. De laatste jaren zien wij echter  

een verandering ten opzichte van de definitie. 

Er is een toenemend aantal productietuinen 

zichtbaar. Om balans te houden tussen deze 

twee types tuinen beoogt het bestuur het aantal 

productietuinen niet verder te laten groeien en 

het ook niet  toe te staan aan huurders hun 

tuinen tijdelijk te laten bebouwen door 

productietuinders. Dit besluit werd al in 2014 

genomen (zie het jaarverslag van dat jaar) 

maar blijkt bij nieuwe leden niet of niet 

voldoende duidelijk. Enige tijd geleden stuurde 

de voorzitter een mail uit waarin hij nogmaals 

duidelijk aangaf dat in bruikleen afstaan van 

tuinen of delen daarvan uitsluitend mag na 

toestemming van het bestuur. Uiteraard geldt 

hierbij dat de huurder te allen tijde de 

verantwoordelijkheid voor het gehuurde 

behoudt. 

Om misverstand te voorkomen is in het 

huurcontract, artikel 2, toegevoegd dat tuinders 

uitsluitend producten mogen verbouwen voor 

eigen gebruik. 

Het bestuur zal blijvend controleren of alle 

tuinders dit artikel op de juiste manier 

interpreteren. 

 

Agendapunt 10 – verslag 

kascontrolecommissie 

Omdat mevrouw K. Fleming haar 

lidmaatschap van de vereniging heeft 

beëindigd is de samenstelling van de 

commissie gewijzigd. De kascontrole wordt nu 

uitgevoerd door mevrouw J. de Vreese en de 

heer  B. Bruines. 
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DE KLUSDAGEN ZIJN OP 
ZATERDAG 17 JUNI EN 16 
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HET BESTUUR WENST ALLE 
LEDEN EEN GOED NIEUW 
TUINJAAR.       

 

 

 

              

 

 

 

 

                                                                                                   


